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ABSTRACT

The Social Insurance Law of the People’'s Republic of China, which was promulgated on October 28, 2010 and came into
force on 1st July 2011, is always one of great issues in Chinese society since 2010. Compared to pension insurance,
medical insurance is related to everyone's current situation and has received even more concerns in Chinese society.
The present condition of Chinese medical insurance demonstrates the legal situation in Social Insurance Law, although
there is still vague in many points. The system still in development and also faces a lot of problems, which are warmly
discussed by Chinese scholars and legislature.
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RESUME

La loi sur les assurances sociales de la République populaire de Chine (Social Insurance Law of the People's Republic
of China), promulguée le 28 octobre 2010 et entrée en vigueur le 1°" juillet 2011, représente l'un des grands enjeux de
la société chinoise depuis 2010. Comparée a l'assurance retraite, l'assurance maladie est encore plus l'objet de préoc-
cupations. En 'état actuel, cette assurance reprend les grandes lignes esquissées par la loi sur les assurances so-
ciales bien qu'elle soit encore floue sur de nombreux points. Le systeme encore en développement connait également
de nombreuses difficultés vivement débattues par les universitaires et le égislateur chinois.
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